



ACTA JUNTA AMPA DE L'ESCOLA MAS MARIA

Data 15/01/18

Lloc Escola Mas Maria BIBLIOTECA

Hora 21.40h

Assistents: Marina Salvatella, Popi Belles, Lara Román, Gemma Sardà, Estefania Terés, Patricia Aznar y Mireia Massó

La presidenta obre la sessió.

La Secretària llegeix l'acta de l'assemblea general i de l'última Junta.

S'aprova i es signa.

SUBVENCIO DE LA DIPUTACIO

Marina S. ens comenta que ja ha quedat amb la Gemma Soler i li passarà tota la documentació al seu marit per a veure si ens pot ajudar encara que no sigui la seva àrea però a l'estar al dintre segurament ens pot fer un cop de mà.

La setmana passada li va trucar la Coral que es la presidenta de l'Ampa de l'Olivera, comentant que ells tenen el seu projecte i que necessita el nostre recolzament, això no treu que nosaltres podem tenir el nostre propi.

Quedem pendants de reunir-nos amb ella per veure quin és aquest projecte.

Patricia Aznar em comenta que coneix a una persona que està també a la Diputació en el departament de gestió i li preguntarà, ja que és evident que necessitem com un "tutorial" de com presentar aquesta documentació.

ACTUALITAT AMPA

Dintre d'aquest apartat que es troba a la Web, seria interessant parlar del projecte FARO de l'Hospital de Sant Joan de Deu.

Rosa Cuesta ens ha passat informació sobre el mateix i és molt interessant ja que inclouen moltes notícies i documents sobre diferents temàtiques.

Seria interessant potser dintre de l'apartat Actualitat Ampa fer com subapartats amb diferents temàtiques, per que no sigui tant extens si no més curt i dirigit.

JORNADA DE PORTES OBERTES

Encara no tenim data, Estefi ens recorda com s'ha fet els últims anys des de que va assolir aquesta responsabilitat la comissió d'Educació.

Es tindria que parlar amb la comissió, a veure com ho volen enfocar aquest any.

Al final els últims anys ha anat molt bé potser l'única queixa era que estaven molt estrets i a lo millor es podria parlar d'un canvi d'ubicació.

Creiem que si que tenim que ser-hi però lo important és l'escola potser no ha de ser molt llarg aquesta part, poder una presentació amb quatre pinzellades i que parli alguna comissió important per aquests pares, com la de menjador o la de nouvinguts.



MENJADOR

Marina S ens comenta que encara no té substituïda que té pendent de parlar amb una mare que li sembla molt adequada per anar fer el traspàs durant tot el curs.

Marina ens comenta que va anar amb en Joan a visitar l'Olivera que fa 10 anys que tenen en marxa aquest projecte i la Marina va quedar encantada en com els nens ho tenien interioritzat, quant aixecaven una mica la veu es posava la música o es pujava una mica i els nens callaven.

A més per ara no necessitaran els altaveus que ens van demanar ja que han trobat material a l'escola que el faran servir. Ara mateix estan fent proves i li van explicar als nens en que consistia el projecte, i al segon dia ja quant posaven la música els nens callaven.

La coordinadora de l'Olivera els hi va comentar que paciència que costa una mica.

Marina ens comenta també que Mara vol fer canvis en els menús que ja ho té més o menys clar amb el nutricionista de Saned.

També ens comenta que tenen ja les famílies per les visites al menjador.

Ara queda pendent lo d'actualitzar el projecte de menjador.

FESTES

Gemma ens comenta que l'any passat li va semblar una pena que tota la gent reunida per la rua de Carnestoltes del poble no fes res quant es va acabar la festa.

Va proposar a l'Ajuntament, en nom de l'AMPA la possibilitat de que es celebres un dinar popular per totes aquelles persones que participen a la rua i que vulguin continuar la festa, o que es faci una continuació de festa a la Fabrica.

Gemma ens comenta que malgrat que son sis persones a la comissió encara no s'han pogut reunir, tot es parla per whatsapp però realment hi ha coses que no es poden fer així, com mirar pressupostos.

Està més o menys decidit que el tema sigui ALICIA AL PAIS DE LES MERAVELLES, per que hi ha diferents personatges que poden agradar als diferents nens .

Gemma ens proposa que de cara al proper any seria interessant que els nens facin la seva pròpia disfressa al cole per que tots vagin igual però diferents i així la poden gaudir més que no només el dia de la Rua, així pot ser molts més nens s'animarien ja que ja tenen la disfressa feta., i a més s'implicaria l'escola en aquesta festa.

Marina comenta que es podria plantejar al consell de cara al proper curs.

Gemma ens recorda lo del tema dels gots, Mireia comenta que els nens de sisè fan un logotip per la seva festa final de curs i que es podria aprofitar aquest per fer el disseny dels gots de la festa de final de curs i així cada any estaria el logotip dels nens de sisè als gots.

Mireia parlarà amb la comissió de sisè per veure si es pot fer servir aquest logotip i li posaria en contacte amb la Gemma vocal de la comissió.



NOUINGUTS

Patricia torna a comentar les preguntes que es van plantejar a l'anterior junta i que volen tornar a insistir en les respostes que vam donar

Comunicació diària amb els pares de P3 , ja es va comentar que això no es pot exigir a la mestra es pot demanar i dependre del mestra i de la seva implicació en això.

El que sí que es faria es incloure en el newsletter setmanal mes coses sobre P3, encara que això pot fer que hi hagi queixes de la resta del pares dels altres cursos.

Marina plantejarà a la direcció si es podria demanar als mestres de P3 que de manera mensual posi informació sobre aquest curs el que fan, com una mena de resum.

Trobada famílies noves, el fet de fer una trobada en el mes de Juny per les noves famílies es una mica complicat per que impliqués a l'escola en una nova activitat extraescolar.

Des de la junta es planteja que si es vol fer una inclusió d'aquestes noves famílies el moment ideal seria a la festa de final de curs, aquestes mares de la comissió que volen fer aquesta trobada, que està molt bé, podria fer un petit espai a la festa de final de curs destinats per aquests nous pares que es vulguin acostar, així podran veure l'escola, parla amb altres pares, conèixer alguns mestres que estiguin a la festa,....

Participació a la jornada de portes obertes.

Des de la Junta es creu que es vital que una representant d'aquesta comissió millor si es una mare de P3 parli una mica de que és aquesta comissió, perquè es va crear i el que està fent.

Decàleg preguntes freqüents

El decàleg encara està per que sigui revisat i aprovat per la direcció de l'Escola.

Amb les festes i amb la petita intervenció del director encara no s'ha pogut posar al dia en el moment que el decàleg estigui revisat es donarà per donar als pares nouvinguts segons es va acordar a l'anterior junta.

EXTRAESCOLARS

Ens comenta que la valoració del primer trimestre ha estat molt positiva, totes les activitats rutllen sense problemes, algunes amb mes o menys èxit però no hi cap incidència destacable.

TORN OBERT DE PARAULA

Mireia comenta que es podria plantejar a la comissió de WEB I COMUNICACIO que com es va dir que a partir d'aquest curs es començaria a imprimir les fotos d'aula dels nens, estaria molt bé fer amb aquesta foto d'aula un calendari escolar, per entregar a les famílies.

L'únic problema és que es tindria que avançar la data en que es fa la fotografia que tindria que ser a principi de curs i així li podríem donar a les famílies amb el calendari de manera gratuïta en nom de l'AMPA, si es dona pel Nadal podria ser un calendari anual.

Es tindria que plantejar a la comissió a veure si ho veuen operatiu.

Estefi ens comenta que la xerrada estava plantejada per l'1 de febrer però que te problemes per posar-li un títol a la xerrada que ens va plantejar en Pablo per que s'entengui bé el que es parlarà en aquesta xerrada-taller.



Potser seria interessant preguntar-li al Pablo a veure si té alguna idea original.

A les 23.50 h es dóna per finalitzada aquesta reunió i com a secretària estenc aquesta acta amb el vistiplau de la Presidenta.



Marina Salvatella
Presidenta



Mireia Massó
Secretària